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Kiedy Bóg bierze Ci? za s?owo

„Od dziecka czu?em, ?e Bóg wzywa mnie do pój?cia za Nim, chocia? nie wiedzia?em, jak?
drog? wybra?. Po okresie rozeznania zda?em sobie spraw?, ?e moj? drog? jest
ma??e?stwo". Tymi s?owami Marcelo Chávez, m?? Pii i ojciec trzech pi?knych córek, opowiada
o wspania?ym planie, jaki Bóg mia? dla nich obojga. Ich powo?anie zrodzi?o si? z
dziesi?cioletniej przyja?ni prze?ytej w zgodzie z tym samym idea?em ?ycia. By?a to pi?kna
podró? zar?czynowa, która rozpocz??a now? wspania?? przygod? w ma??e?stwie. Teraz s? oni
przyk?adem rodziny, która w dzisiejszych czasach staje si? „?ywym Ko?cio?em". Wraz z
wieloma innymi rodzinami w??czaj? oni w przygotowania, a potem b?d? uczestniczyli w X
?wiatowym Spotkaniu Rodzin pt. „Mi?o?? rodzinna: powo?anie i droga do ?wi?to?ci", które
odb?dzie si? w Rzymie (W?ochy) w dniach 22-26 czerwca 2022 r.

Jak przygotowujecie si? do tego wydarzenia, które - jak napisa? papie? Franciszek w
swoim or?dziu prezentuj?cym to spotkanie - bior?c pod uwag? pandemi?, przybierze
form? „wieloo?rodkow? i rozproszon?"?

Kiedy papie? Franciszek zainaugurowa? rok Amoris Laetitia w marcu 2021 roku, wskazuj?c, ?e
zako?czy si? on X ?wiatowym Spotkaniem Rodzin w Rzymie, od razu poczuli?my si? wezwani
do tego, by uczestniczy? osobi?cie w tym wydarzeniu. Nast?pnie, w lipcu 2021 roku, kiedy
Papie? zaprosi? nas wszystkich do prze?ycia tego wydarzenia w nowy sposób, ka?dy ze swoj?
diecezj?, poczuli?my, ?e chodzi o to, aby Rzym wyci?gn?? r?ce do ?wiata, wychodz?c
naprzeciw wszystkim rodzinom, na peryferie, aby nikt nie zosta? pomini?ty. Czuli?my, ?e
mo?emy prze?ywa? ten cud jedno?ci rodziny, anga?uj?c si? w dzia?ania osobi?cie, a nie tylko
obserwuj?c z daleka. Dlatego te? b?dziemy prze?ywa? to spotkanie w miejscu, w którym si?
znajdujemy, w??czaj?c si?, wraz z innymi ruchami, w inicjatywy, które rozwin? si? w
archidiecezji Santiago de Chile.

Co to znaczy, dla rodziny, kroczy? drog? do ?wi?to?ci?

6 wrze?nia 2021 roku obchodzili?my 18 rocznic? naszego ma??e?stwa i nawet w trudnych
chwilach nie mieli?my w?tpliwo?ci: naszym powo?aniem jest i zawsze by?o kocha? si?
nawzajem tak, jak chce tego Bóg. Bóg wzi?? nasze „tak" za s?owo i pomóg? nam i?? naprzód.
T? drog? ?wi?to?ci w ma??e?stwie rozumiemy jako drog? wspóln?, któr? zjednoczeni
odbywamy razem. Na drodze tej ka?de z nas przyczynia si? do u?wi?cenia drugiego.

W jaki sposób Jezus jest wsparciem w twoim ?yciu i jak? rol? odegra?a modlitwa,
szczególnie w czasie pandemii?

W ci?gu 18 lat ma??e?stwa, dzie? po dniu, u?wiadamiali?my sobie, ?e miar? mi?o?ci
ma??e?skiej jest prawdziwe oddanie ?ycia za drugiego cz?owieka. Pragnienie takiego ?ycia
dzi?ki ?asce Chrystusa, pozwoli?o nam u?wiadomi? sobie, jak bardzo nasze ró?nice mog?
nabra? innego wymiaru. Oczywi?cie zdarza?y si? sytuacje, w których nie by?o ?atwo poradzi?
sobie z konfliktami, niektóre by?y trudniejsze ni? inne, ale to w?a?nie w tych momentach
czuli?my silne pragnienie bycia wiernymi sakramentowi ma??e?stwa i kontynuowania mi?o?ci
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do Jezusa nawet po?ród trudno?ci.

Wymaga to odwagi, dlatego z wielk? si?? woli powierzali?my si? Bogu, ?wi?tej Rodzinie, aby
stawi? czo?o z?o?onym sytuacjom, jakie nios? ze sob? dzisiejsze wyzwania. Modlitwa
podtrzymywa?a nas i podtrzymuje na tej drodze, daje nam si?? i pewno??, ?e wszystko jest
Bo?? Mi?o?ci?. Szczególnie w czasie pandemii modlitwa rodzinna by?a tak samo wa?na jak
modlitwa we wspólnocie Focolare i w innych rodzinach. Nawet je?li nie mogli?my przyj??
Jezusa w Eucharystii, rozumieli?my, ?e spotkanie z Nim i tak mo?e si? odby? i ?e Jego mi?o??
mo?e objawia? si? w?ród nas.

Podczas konferencji prasowej po?wi?conej prezentacji spotkania, kard. Kevin Farrell,
Prefekt Dykasterii ds. ?wieckich, Rodziny i ?ycia powiedzia?: „Rodziny s? ziarnem, które
mo?e zap?odni? ?wiat. To oni s? ewangelizatorami, którzy ?wiadcz? wobec ?wiata o
pi?knie ?ycia rodzinnego". Jak mo?na dawa? to ?wiadectwo poza domem?

T? rzeczywisto?? odnajdujemy w ?wi?tej Rodzinie z Nazaretu. To jest wielko?? i znaczenie
bycia rodzin? tak?e dzisiaj: by? miejscem, gdzie Jezus si? rodzi i daje ?wiatu. Do?wiadczamy,
?e mi?o?? Boga objawiaj?ca si? w naszym ?yciu nie mo?e pozosta? tylko w naszej rodzinie, ale
musi promieniowa? i by? podstaw? do spotkania z innymi rodzinami, ma??e?stwami,
zar?czonymi. Wszystko jest okazj? do kochania i dawania Bo?ej mi?o?ci. Przemierzanie drogi
?ycia razem z innymi rodzinami oznacza tworzenie wspólnoty, dzielenie si? dobrami,
potrzebami, troskami i zwracanie uwagi na potrzeby wszystkich.

Maria Grazia Berretta
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